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ZAPISNIK 

 

sa 20. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 6. svibnja 2020. 

godine, s poĉetkom u 17:30 sati u Domu kulture. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Anita Janĉić Lešić, Martina Bašić Ivĉević, Lukša Hropić, Ana Ivelja,  

Dino Katić, Tonći Šarić, Nina Glumac 

 

NISU NAZOĈNI vijećnici: Miro Mariĉević 

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

naĉelnika, Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša 

referentica za proraĉun i financije 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvorio je sjednicu i pozdravio nazoĉne. 

 

Predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je na sjednici nazoĉno sedam vijećnika i da Vijeće 

moţe pravovaljano odluĉivati te je predloţio sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

- svečana prisega člana Općinskog vijeća 

1. Zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu 

3. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Lastovo 

4. Odluka o komunalnom redu 

5. Odluka o zakupu površina javne namjene 

6. Odluka o autotaksi prijevozu na podruĉju Općine Lastovo 

7. Izvješće o stanju zaštite od poţara i stanju provedbe Godišnjeg provedbenog plana 

unapreĊenja zaštite od poţara na podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini 

8. Godišnji provedbeni plan unapreĊenja zaštite od poţara Općine Lastovo za 2020. 

godinu 

9. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

10. FINA i banka 

11. Vijećniĉka pitanja. 
 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog red. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Zapisnik s 19. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se Zapisnik s 19. 

sjednice Općinskog vijeća jednoglasno (sa sedam glasova „za“) usvaja. 
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AD 2. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAĈUNA OPĆINE LASTOVO 

ZA 2019. GODINU 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu i daje rijeĉ Aniti Lešić višoj referentici za proraĉun i 

financije.  

 

Anita Lešić: Na temelju ĉlanka 110. Zakona o proraĉunu, napravljen je Godišnji izvještaj o 

Izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu. Budući da smo imali rebalans u 

prosincu, Izvršenje je priliĉno usklaĊeno s Planom proraĉuna tako da su prihodi izvršeni 

96%, a rashodi 86% te je ostvaren višak prihoda od 280.000,00 kuna. Po ovim svim kontima 

odnosno programima, u Izvještaju se vidi koliko i gdje je izvršeno. Moţda samo treba 

napomenuti da je izostala potpora Ministarstva kulture koja se odnosila na sanaciju Doma 

mladih u Ublima. Tako da je to jedini veći iznos koji nije ostvaren na prihodnoj strani 

Proraĉuna pa je to malo poremetilo ravnoteţu, a sve ostalo je otprilike uravnoteţeno. Ako 

nekome nešto nije jasno, ja ću odgovarati po pitanjima.  

 

Martina Bašić Ivĉević: U 12. mjesec je bilo samo još 56.000,00 obveza, to je riješeno? 

 

Anita Lešić: 56.000,00 kuna je otprilike jedna plaća. Što znaĉi da ako imamo 56.000,00 kuna 

to je jedan mjesec i uvijek na kraju svakog mjeseca imamo taj iznos koji će se platiti. 

 

Martina Bašić Ivĉević:..koji će se platiti na poĉetku mjeseca... 

 

Anita Lešić:... i to su nedospjele obveze, redovne.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Znaĉi 56.000,00 kuna nije puno? To je jedan mjesec? 

 

Anita Lešić: To je jedan mjesec, da.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Eto, samo da se nešto pita. 

 

Anita Lešić: To su nedospjele obveze jer plaća u ovom mjesecu ne ide za ovaj mjesec, ali ih 

treba proknjiţiti u tom mjesecu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: A ovi materijalni rashodi od 524.000,00 kuna? 

 

Anita Lešić: U tim materijalnim rashodima ima svašta od struje, javne rasvjete, obveze 

prema raznim dobavljaĉima... 

 

Martina Bašić Ivĉević: To je isto mjeseĉno? 

 

Anita Lešić: Ne, ovdje ima nekih stvari koje se vuku i godinama, neplaćane od prije. Sada ne 

bih govorila na pamet o ĉemu se radi.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li znaš neki koji je najduţi? 

 

Anita Lešić: A da spada u materijalne rashode? To mogu odgovoriti kada pogledam, ne bih 

sada ovako.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Godišnji izvještaj o 
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izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se sa šest glasova 

„za“ i jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu (u prilogu). 

 

AD 3. ODLUKA O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 

UREĐENJA OPĆINE LASTOVO 

 

Leo Katić: Na prošloj sjednici smo ima li raspravu o Prostornom planu i zahtjev za 

oĉitovanje na tri toĉke po Izmjenama Prostornog plana – cesta Ubli-Veje more, reciklaţo 

dvorište ex tehniĉka radiona i pristanište u Jurjevoj luci.  

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Oĉitovanje u svezi 

reciklaţnog dvorišta, ceste Ubli-Veje more i pristaništa u Jurjevoj luci od 21. veljaĉe 2020. 

godine. 

 

Leo Katić: Na prošloj sjednici sam govorio o reciklaţnom dvorištu, pa ću sada biti vrlo 

kratak. Mi s ovim Izmjenama i dopunama Prostornog plana ugraĊujemo i Odluku Vlade 

Republike Hrvatske, a u jednoj od tih Odluke je i zgrada tehniĉke radione na koju se Općina 

Lastovo uknjiţila i koja je dana dijelom, kako je tada bilo jedino moguće, a ne kao poslovna 

zgrada već kao reciklaţa i vatrogasci i ona je kao takva stvarna. Ĉuli ste prije obrazloţenje. 

Ono što mi svi znamo je da je Općina Lastovo temeljem Elaborata reciklaţnog dvorišta i 

sada u postupku prema Fondu za zaštitu okoliša po Elaboratu. Elaborat je jasan, ne spominje 

se nigdje tehniĉka radiona nego Elaborat po kojem mi radimo i koji je prihvaćen od Fonda 

zaštite okoliša radimo na prostoru deponije, prema tome, na ovaj naĉin zapravo radimo ono 

što je Općina Lastovo oduvijek s Odlukom ovog tijela uĉinila a to je bila 2015. godina, a 

dokument se zove Elaborat tehniĉko tehnološkog rješenja reciklaţnog dvorišta na ĉ.z. 6930. 

Kada se otvori grafika tog prostora, a da ne bi govorio na pamet, onda se tu vidi prostor 

deponije Sozanj, a to ureĊeni prostor deponija, prema tome nekakve ideje da će se tamo na 

takav naĉin raditi ne stoje niti će se to ikad napraviti. Što se tiĉe primjedbe o ucrtavanju 

ceste, znaĉi proceduru sam prošli put rekao, a sada ću je ponoviti. Ne moţe Prostorni plan 

jedne općine ili grada mijenjati kategorizaciju ceste. Ona se vrši na naĉin elaboracije prema 

Ministarstvu mora, a ministar donosi odluku o razvrstavanju javnih cesta i donosi na naĉin 

da se cesta koja je sada nerazvrstana elaborira zašto jedno tijelo lokalne samouprave traţi 

njenu novu kategorizaciju vezano za odreĊeni projekt. Mi za sada planiramo samo jedan 

preduvjet da je to tamo T3 zona. U momentu graĊevinske dozvole za realizaciju projekta će 

se elaborirati zahtjev da bi ministar mogao donijeti tu odluku. Kada on donose tu odluku, 

onda se ona u nekoj novoj proceduri upisuje kao novo kategorizirana u Prostornom planu. 

Što se tiĉe pristana, da se ne bi poslije opet javljao, postojeći pristanak u Jurjevoj luci, 

Ţupanijski ured za gospodarstvo i more, postojeće pristane izradom elaborata koji sadrţava 

dio kopnenog i dio morskog dijela, moţe Odlukom Ţupanijske skupštine raspisati koncesiju 

i tu koncesiju moţe dobiti onaj tko se javi za korištenje tog pristana. Stoga mi s ovim ništa 

ne koĉimo, jednostavno postoji procedura gdje to radi Luĉka uprava. Tamo gdje je more, 

radi Ţupanijski ured za gospodarstvo i more. Priprema elaborat za taj dio i on raspisuje 

natjeĉaj i ubire 2/3 koncesijske naknade, 1/3 pripada lokalnoj upravu, s obzirom na veliĉinu 

tog prostora. Prema tome što se tiĉe te tri stavke, ne vidim prepreku donošenje ovih Izmjena 

i dopuna. Zato predlaţem da se ovakve Izmjene i dopune donesu. A ţivot donosi nova 

rješenja i sigurno će jednog dana doći ponovno do izmjena. Mi bez ovog dokumenta ne 
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moţemo ići dalje. Mi moramo legalizirati Odluke Vlade i prostoru kakve jesu, kako bi se 

svari mogle dalje razvijati. Eto toliko, neću se više ponavljati.  

 

Tonći Šarić: Ĉuli ste naĉelnika. Ima li pitanja? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Meni je ovo inaĉe sve japanski. Samo me sada zanima. Reciklaţno 

dvorište se ne moţe izbaciti iz teksta, nije naveden u grafiĉkom prikazu. Mene zanima moţe 

li netko zloupotrijebiti to što piše u tekstu i da tamo bude reciklaţno dvorište.  

 

Leo Katić: Prvo sam rekao gdje Općina Lastovo radi reciklaţno dvorište. Natjeĉaj je otvoren 

i mi upravo po toj dokumentaciji radimo dvorište... 

 

Martina Bašić Ivĉević:..recimo da doĊe neki tvoj nasljednik... 

 

Leo Katić:...koji nije nikakvo... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...oprosti, ovo je samo hipotetski... 

 

Leo Katić:...postrojenje, reciklaţno dvorište nisu postrojenje već sustav obiĉnih kontejnera 

koji sluţe za odvajanje otpada. Što znaĉi da reciklaţnog dvorište nije nešto što netko tamo 

preraĊuje nego se u toj reciklaţi postoje prese. Ne moţe se zloupotrijebiti... 

 

 

Martina Bašić Ivĉević:...to je bitno... 

 

Leo Katić:...jer za općine i gradove ispod 3 000 stanovnika ne mogu se graditi postrojenja, 

nego samo sustav kanti za odvajanje tog tipa otpada.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Tvoj odgovor je da se ne moţe zloupotrijebiti? 

 

Leo Katić: Naravno.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Netko te prevario, neki tvoj nasljednik kaţe ma ovo što je Leo radio... 

 

Leo Katić: Mislim da postoji Općinsko tijelo koje kontrolira. Mislim da sam bio jasan do 

kraja.  

 

Anita Janĉić Lešić: S ovim je moguće da tamo bude pretovar i biranje ovih... 

 

Leo Katić:...tamo ne moţe biti pretovar jer prema Izmjenama je uĉinjen na Soznju. 

 

Anita Janĉić Lešić: Je li moguće da tamo bude smeće ovim Prostornim planom, bilo to u 

kontenjerima ili kamionima... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...govorimo o tome ĉisto jer to piše u Planu i mi tamo moţemo? 

 

Leo Katić: Realna situacija je da sve to bude na Soznju, kao i što to kandidiramo, a ne neku 

drugu situaciju.  

 

Lukša Hropić: Ĉinjenica je, koliko shvaćam, da se ne moţe makniti jer je dobiveno na 
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osnovu... 

 

Leo Katić:...izmeĊu ostalog to je jedna od Odluka Vlade. Prema tome, samo sami sebi 

moţemo napraviti problem.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Znaĉi da se trenutno ne moţe makniti jer je tako prihvaćen i ako 

ţelimo makniti moramo ići u novu Javnu raspravu? To je razlog zašto se ne moţe maknuti? 

 

Leo Katić: Ne samo Javnu raspravu, mi bi na osnovu toga doveli u pitanje Odluku Vlade 

koja je na snazi.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Razlog je ako ţelimo maknuti moramo pokrenuti novu raspravu iako 

je u postojećoj raspravi donijeto da to ne bude u tekstu, a svejedno... 

 

Leo Katić:...ja ne vidim nikakav problem.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Oprosti nisam te pohvatala kada si priĉala tu za pristan, nešto si 

poĉitala u vezi vijeća. Molim te moţeš li ponovno proĉitati oĉitovanje? 

 

Antonia Barbić ponovno izlaţe Oĉitovanje u svezi pristana u Jurjevoj luci.  

 

 Leo Katić: Ovdje je sreća kod tog pristana što postoji alternativa i kako se moţe dovesti u 

funkciju jer je izgraĊeni objek, istina devastiran, ali nema veze. I onda se ovo radi na temelju 

elaborata, znaĉi koliko ima pomorskog dijela. Gdje opet ţupanija, jer mi ne moţemo 

upravljati, daje koncesiju za korištenje tog prostora i naravno naplaćuje naknadu.  

 

Martina Bašić Ivlević: Isto sam htjela pitati nešto što ne razumijem. Tu je nešto Miro prošlog 

puta spominjao da Ţupanijska luĉka uprava negativno se oĉitovala na unošenje pristana u 

Elaborat... 

 

Leo Katić:...ne moţe se na to oĉitovati Ţupanijska luĉka uprava, jer ona upravlja luĉkim 

podruĉjem, a prostor o kojem mi sada govorimo nije luĉko podruĉje. Prostorom koje nije 

luĉko podruĉje upravlja Ured za gospodarstvo i more temeljem odluke Ţupanijske skupštine. 

Na Lastovu je to vrlo jednostavno, to su podruĉje Mihajla, Ubli...Znaš koja su luĉka 

podruĉja?! Prostor se moţe sanirati odlukom Ţupanijske skupštine, jer oni provedbeni 

elaborat... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ali ta inicijativa treba krenuti od nas? 

 

Leo Katić: Svaka pravna osoba moţe podnijeti inicijativu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Nama pa idemo dalje? 

 

Leo Katić: To nije ingerencija Općine. Zna se tko moţe dodijeliti koncesiju. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Oprosti, opet ću hipotetski. Ja mogu zahtijevat Davjenicu da bude 

pristan ako odem na Ţupanijsku skupštinu? 

 

Leo Katić: Samo polako... 
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Martina Bašić Ivĉević:...ovo govorim hipotetski.. 

 

Leo Katić:...ovdje nema hipotetski. Govorimo o postojećem, koje postoji u prostoru... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...upisano je? 

 

Leo Katić: Postoji u prostoru, mapama, kartama... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...znaĉi, bez obzira što nije upisano kao pristan, moţe se jer je upisano 

u Prostornom planu... 

 

Leo Katić:...ne razumijem. Vi da se sve aktivira pa i to. Pretpostavljam da nitko nije protiv  

toga. Oĉigledno je da postoje odreĊene prepreke koje to ne mogu. Nije ucrtana granica 

pomorskog dobra, nema granice izmeĊu ceste i mora, i on kao takav se ne moţe utvrditi.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ako se izglasa ovakav plan, postoji li rok do kada takav plan vrijedi 

pa nakon kojeg se opet ide u izmjene? 

 

Leo Katić: Nadleţno tijelo u bilo kojem trenutku moţe donijeti odluku o ciljanim izmjenama 

Plana i u toj odluci koje donosi vijeće taksativno se navode ĉinjenice i razlozi što to tijelo 

ţeli. Tako da su u proceduri javne rasprave i uvida, primjedbe daju na navedene razloge 

ovog tijela. Ne postoje rokovi, kao i što sama znaš Grad Split svako malo izmjenjuje Plan, 

sve je po potrebi ţivota. Ne postoji zakonski rok.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Hvala na objašnjenju.  

 

Leo Katić: Pokušavam pojednostavniti stvari, ne vidim problem u tome.  

 

Dino Katić: One prese koje su se prije spominjale za otpad... 

 

Leo Katić:...to su preskontejneri... 

 

Dino Katić:...oni rade na struju? 

 

Leo Katić: Tako je. U ovom sluĉaju imamo situaciju da smo u prvoj fazi sanacije deponija 

uz vagu koja je najveći dio imamo i agregatsko napajanje i ono sluţi za tri preskontejnera, a 

u grupi kontejnera koji tamo dolaze ta su ti preskontejnera, a drugi su mehaniĉki. 

 

Dino Katić: Znaĉi sluţit će se agregatom? 

 

Leo Katić: Da, sluţi za pokretanje prese za materijal koji je proĉišćen i obujam se stišće u 

manji.  

 

Tonći Šarić: Postavljajte pitanja. 

 

Lukša Hropić: To je to. Ne moţemo ništa mijenjati nego treba donijeti odluku ili ne.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o donošenju 

Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Lastovo. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa pet glasova „za“, 

jednim glasom „protiv“ i jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluku o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Lastovo  (u 

prilogu). 

 

AD 4. ODLUKA O KOMUNALNOM REDU 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Odluku o 

komunalnom redu.  

 

Leo Katić: Reći ću samo jednu reĉenicu. Odluka je napravljena tako da ima zakonski okvir 

za djelovanje redara. Svjesni smo ĉinjenice da će nama na Lastovu svaka promjena biti puna 

komentara i neprihvaćanja, meĊutim ako se s jedne strane poĉne sve ureĊivati, a s druge 

strane ta naselja budu od ĉega će ljudi ţivjeti, odluka je takva gdje stvara kompletni okvir 

koji daje redaru slobodne ruke da postupa po onome što se do sada nije radilo. Ĉekamo da 

komunalni redar moţe po tim okvirima koji je istina postoje mjere i novĉane kazne da će nas 

same nauĉiti na nešto bolje. Jer smatram da je više neprihvatljivo da u srce naših turistiĉkih 

mjesta stoji veliki traktori s prikolicom, graĊevinski strojevi i sliĉno. Mislim da to više nema 

smisla, a govorim o tijeku ljeta.  

 

Margaret Hropić: Imamo nešto trajlera koje gosti donesu, pa smo predvidjeli gdje se to moţe 

staviti i pa i naplatiti.  

 

Leo Katić: Ova odluka, a govorimo o ljetu, ne moţe govoriti o lokacijama, ali su s drugom 

odlukom ureĊene lokacije.  

 

Margaret Hropić: Automatski kad se nešto zabrani, treba imati riješeno pitanje odlaganja.  

 

Antonia Barbić: Sljedeća toĉka je Odluka o zakupu površina javnih namjena u kojoj smo 

predvidjeli brodice, nismo stavili trajlere, ali moţemo ih i dodati. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ovo što si rekla za 119. i 128. ĉlanak da se prilagodilo 3 dana, ali ne 

radi se o istoj stvari. Ovdje piše doprema i istovar, što znaĉi i stajanje dostavnog vozila, a 

ovamo koliko moţe stajati drva. Što znaĉi da tri dana moţe stajati dostavno vozilo i 

istovarivati drva. 

 

Leo Katić: Da, ali je ideja bila sljedeća da je tih 12 sati malo da ĉovjek ukloni s javne 

površine.  

 

Martina Bašić Ivĉević: To je uredu, to je 128. ĉlanak. Dovoljno ti je 3 dana da ukloniš drva.  

 

Leo Katić: Pretpostavljamo da je to dovoljno.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali u 119. ĉlanku, koliko je vrijeme potrebno za dopremu i istovar 

ogrjevnog drva do 12 sati. To je uredu, iako je i 12 sati puno da dostavno vozilo stoji.  

 

Leo Katić: Ovdje je stvar o istovaru a ovdje o zadrţavanju na javnoj površini.  

 

Martina Bašić Ivĉević: To ti govorim, da nije ista stvar. Ovo se odnosi koliko dugo moţe 
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stajati dostavno vozilo pri istovaru jer ispada da moţe 12 sati stajat, odnosno sada 3 dana.  

 

Leo Katić: To ti tako tumaĉiš? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ni ne moţeš drugaĉije jer stoji doprema i istovar. Ne piše zakup 

javne površine koliko mora stat kao u 128. ĉlanku, a 119. je druga stvar koju po meni ne 

treba mijenjati. Po meni je 12 sati puno da jedno vozilo istovaruje drvo.  

 

Dino Katić: To nije nešto što će netko zloupotrijebiti. 

 

Leo Katić: To kod nas nije neki problem, jer doĊe vozilo i istovari.  

 

Dino Katić: To nije nešto što je bitno. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Dobro, stoji da ne ometaju odvijanje prometa. 

 

Leo Katić: Prema tome, po meni nije neki problem.  

 

Martina Bašić Ivĉević: S obzirom da stoji da ne ometa promet, pa i nije problem. Htjela sam 

pitati što je najvaţnije što se promijenilo na odnosu na prethodnu odluku? 

 

Antonia Barbić: Mjere koje komunalni redar poduzima, prekršajne odredbe i naĉin 

postupanja Općine u sluĉaju da osoba ne postupi po nalogu komunalnog redara. 

 

Leo Katić: Zatvoren je cijeli krug. 

 

Antonia Barbić: I prije je bilo predviĊeno da se ne smije, ali je sada malo detaljnije i toĉno 

definirano.  

 

Leo Katić: Ubiti je malo rigolozije u smislu vremenskog perioda i barki, iako sada brkam 

dvije odluke gdje ćemo kasnije vidjeti. U ovom sluĉaju je rigolozije da komunalni redar ima 

sve alate u rukama da moţe funkcionirati. 

 

Margaret Hropić: Svrha i namjena javne površine. Na primjer ako je nešto šetnica uz more, a 

mi nekome dajemo koncesiju za leţaljke onda tu ima par primjedbi ljudi gdje se stvara 

problem ljeti. Zato što u biti je obala, šetnica ili je nazovimo kako nas je volja, i na to mjesto 

Općina daje nekome dozvolu da stavi 4 leţaljke, što se mora izbjeći ako imamo mogućnosti 

s našim odlukama i dovesti stanje u nekakvu normalu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Svakako je ureĊenije.  

 

Margaret Hropić: Nabijeni smo i nema dovoljno površine. Što znaĉi da na mjestima gdje 

imamo viška površina, te površine se mogu davati, a tamo gdje nema viška površina i gdje 

su interesi ţivotni da takvu površinu ne stavljamo. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Normalno je da se poklapaju.  

 

Antonia Barbić: To su koncesijska odobrenja koje daje Vijeće za koncesijska odobrenja... 

 

Margaret Hropić:...da, a mi ne bi trebali raditi komunalni nered.  
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Antonia Barbić: Jasno, ali svejedno kad netko dobije odobrenje za stavi leţaljke to ne znaĉi 

da ne moţe bilo tko drugi doći i staviti svoj ruĉnik ili svoju leţaljku. 

 

Margaret Hropić: Znaĉi jer nema mjesta. Stvara se konfuzija meĊu ljudima jer je to mjesec i 

po dana kada je puno ljudi. Kada netko tko je platio za 4 leţaljke, a ti do mene ne moţeš 

proći i ne moţeš ništa. Nema prostora te treba voditi raĉuna u budućnosti da se vodi raĉuna o 

tome. Treba vidjeti situaciju s prostorom, a ne udovoljavati nekima i skretati pozornost 

ljudima na taj prostor.  

  

Tonći Šarić: Dobro, s komunalnog nereda idemo na ovaj komunalni red. Ima te li još nešto? 

 

Lukša Hropić: Ne znam je li ova odluka trebala sadrţavati po mjestima neke stvari, gdje se 

nešto moţe a gdje ne moţe. Tko to odreĊuje? Ovdje samo vidim da se za reklame mogu 

postavljati smeĊe ploĉe, a po meni bi trebalo biti da se moraju postavljati da se ne dogodi 

kao u Ublima da svatko stavlja svoju reklamu. Moraju po meni sve te reklame biti iste i 

imati postolje gdje će ĉovjek zakupit prostor za postavljanje reklame. 

 

Antonia Barbić: Nismo stavili da sve moraju biti iste. I do sada je odluka predviĊala da 

Jedinstveni upravni odjel daje odobrenje za postavljanje reklame iako se nije baš provodilo.  

 

Lukša Hropić: Znam, ali kad se izaĊe iz trajekta i vidu se one reklame... 

 

Antonia Barbić:...slaţem se, ali... 

 

Lukša Hropić:...onda bi trebalo da budu one smeĊe i da su navedene konobe i trgovine. Tako 

da budu sve iste, navedeno lijevo i desno i od tamo je sve jasno, a ne da netko predloţi skicu 

pa vi odredite je li to lijepo nacrtano ili ne. Neka sve budu iste, a oni ako ţele na svoj objekt 

neka stave reklame koje ţele.  

 

Leo Katić: Kako sada piše taj dio za reklame? 

 

Lukša Hropić: Sad sam to ĉitao, ne znam gdje se toĉno nalazi u odluci.  

 

Leo Katić: Ti bi htio da se toĉno definira kako trebaju izgledati reklame?! 

 

Lukša Hropić: Da, a ne da doĊemo na primjer na Zaklopaticu 2km, predloţim neku skicu i 

stavim svoju reklamu. Već ako ţelim reklamu, staviti ću smeĊu reklamu, vi do mene isto ili 

netko treći i znat će se toĉno što je što.  

 

Antonia Barbić: Moţe se to napraviti, ali treba donijeti Prijedlog ako se svi slaţete.  

 

Lukša Hropić: Smatram da bi bilo ljepše da kad izaĊeš iz katamarana i vidiš sve poredane 

iste reklame. 

 

Ana Ivelja: U Ublima bi bilo ljepše da su sve reklame na jednom stupu gdje piše sve, a ne 

svaka za sebe bez reda.  

 

Lukša Hropić: Da, sve na isti stup, koliko moţe stati i definirano lijevo desno.  
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Anita Janĉić Lešić: To onda nisu reklame, već obavijesti. 

 

Antonia Barbić: To su onda putokazi.  

 

Lukša Hropić: Da, ali onda ćemo staviti putokaze, a na ugostiteljskim objektima mogu 

staviti svoje reklame.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Kako? U centrima u velikim gradovima ima donesena odluka kako 

trebaju izgledati reklame.  

 

Antonia Barbić: To je u redu, ali ovo što je on rekao je putokaz.  

 

Lukša Hropić: Moţe to ili da zabranimo postavljanje takvih reklama na ta mjesta jer ne 

izgleda lijepo.  

 

Ana Ivelja: Na Pasadur kraj mosta je ista stvar.  

 

Lukša Hropić: Ma bilo gdje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Bilo bi lijepo da postoji ne samo ploĉa s putokazima već i ploĉa s  

reklama. Zašto ne? 

 

Lukša Hropić: Kako će se, konkretno na onoj površini u Ublima, 20 reklama? Kako bi ti to 

stavila? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ploĉa jedna na kojoj su sve reklame, kako si i ti rekao.  

 

Lukša Hropić: Ali onda je to putokaz. Ako je na istome onda su automatski putokaz, a ne 

reklama. A kada se stavi jastog, riba ili nešto drugo, onda je to reklama po meni.  

 

Margaret Hropić: Moţe se napraviti informativne procjene.  

 

Leo Katić: Ti misliš na ono što smo radili prije par godina u Donjoj bandi? 

 

Lukša Hropić: Tako nešto.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Uglavnom da bude neki oglasni prostor gdje ljudi mogu staviti svoju 

reklamu.  

 

Lukša Hropić: Ja sam mislio da se toĉno definiraju lokacije gdje se što moţe drţati, a ne 

okvirno.  

 

Antonia Barbić: To nije ta odluka, već slijedeća.  

 

Leo Katić: U sljedećoj odluci bi se trebali ugraĊivati ovi elementi o kojima smo govorili, ali 

samo da prvo riješimo problem ovih ploĉa. Što sada piše? 

 

Antonia Barbić: U Prijedlogu Odluke o komunalnom redu piše da će Jedinstveni upravni 

odjel izdati odobrenje za postavljanje reklame na zahtjev ukoliko zahtjev ispunjava odredbe 

iz ĉlanka 57. do 59. Ĉlanak 57. glasi:„Reklame, reklamne ploĉe, reklamne konstrukcije i 
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druge naprave na površinama uz javne prometne površine ne smiju svojim poloţajem, 

naĉinom izvedbe i oblikom smanjiti preglednost, ugroţavati sigurnost prometa, zaklanjati 

prometnu signalizaciju niti narušavati izgled naselja. Svjetleće reklame i dinamiĉki svjetleći 

efekti ne smiju se postavljati na mjestima gdje bi se njihovom uporabom ugroţavala 

sigurnost prometa.“ Ĉlanak 58. glasi:„Vlasnici ili korisnici poslovnih prostora duţni su 

reklamne ploĉe, reklamne natpise, reklamne konstrukcije, izloţbene i oglasne ormariće i 

druge naprave odrţavati u ĉistom i ispravnom stanju.“. Ĉlanak 59. glasi:„Na stupove javne 

rasvjete nije dopušteno postavljanje reklama, natpisa, plakata, obavijesti, smjerokaza i 

sliĉno.“ 

 

Dino Katić: Odluka ima manjkavosti, ali ćemo tijekom vremena provedbe vidjeti stanje te 

ćemo lako primijeniti i dodati potrebne stavke. Nepotrebno je sada secirati detalj po detalj. 

Donesimo Odluke kako bi mogla raditi, iako je već poĉela. Po meni je to u redu.  

 

Lukša Hropić: Što će komunalni redar kad doĊe u Ublima ispred reklama napraviti? Koje su 

njene ovlasti u svezi rasporeda? 

 

Leo Katić: U Odluci piše da Jedinstveni upravni odjel daje odobrenje, nema on što s time.  

 

Tonći Šarić: Moraš imati odobrenje.  

 

Leo Katić: Moraju imati odobrenje.  

 

Lukša Hropić: Imaju li oni odobrenje? 

 

Antonia Barbić: Ova odluka još nije donesena.  

 

Leo Katić: Kada odluka stupi na snagu, po njoj treba ići prema svima koji imaju reklamu 

obavijest na temelju tog ĉlanka da podnesu zahtjev i plate naknadu.  

 

Lukša Hropić: Uz odobrenje ništa se ne ureĊuje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ima ovdje nekakav kostur, poĉetna toĉka, a što bi mogli nešto 

razmisliti zajedno kako bi to trebalo izgledati. To bi trebao biti predmet nekakve javne 

rasprave. A ne zna ima li smisla unositi išta drugaĉije nego što piše.  

 

Dino Katić: Sigurno će se u praksi vidjeti nekakva manjkavost.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Tako je.  

 

Leo Katić: Imamo samo dva rješenja – izbaciti ploĉe iz trajektnog pristaništa i umjesto njih 

postaviti putokaze ploĉe... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ili donijeti odluku da to izgleda nešto urednije... 

 

Leo Katić:...tako je. Imamo dva rješenja kako bi riješili problem.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Moţemo ići prema Turistiĉkoj zajednici? 

 

Lukša Hropić: Ovo je pisano po nekakvoj špranci. Za donositi neke odluke potrebno je 
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napraviti nekakav radni sastanak kako bi se sve iskomentiralo i kvalitetnije napisalo i 

preciziralo.  

 

Antonia Barbić: Odluka je poslana na Javnu raspravu.  

 

Lukša Hropić: Mogli smo se mimo vijeća naći na radnoj sjednici.  

 

Martina Bašić Ivĉević: U redu. Htjela sam reći da imamo Turistiĉku zajednicu koja 

objedinjuje ugostitelje i ostale oglašivaĉe. Moţemo uputiti prema njima da oni odrade s 

njima.  

 

Leo Katić: Rekla je Antonia prije nekih 15 min da je Odluka bila na Javnoj raspravi. Koliko 

je odluka bila objavljena? 

 

Antonia Barbić: 15 dana.  

 

Leo Katić: Bila je 15 dana objavljena kako bi se upravo zbog tih razloga dali primjedbe i 

prijedlozi kako bi Vijeću bilo lakše kod donošenja.  

 

Antonia Barbić: Sigurno bi bilo bolje kada bi više ljudi dalo prijedloge.  

 

Martina Bašić Ivĉević: U principu treba naći nekakvu kritiĉnu masu ljudi koja je 

zainteresirana za baš ove stvari i prema njima uputiti. Jer ovako kad uputiš bilo kome ili 

prema svima, svi gledaju kako će skuhati ruĉak ili nešto pa nitko i ne proĉita.  

 

Leo Katić: Ovo je bila ideja da se napravi u 5. mjesec kako bi se moglo postupati. Ona će 

pokazati sve svoje manjkavosti, ali valjda i nešto dobro, kako bi u nekom odreĊenom 

vremenu mogli izvršiti izmjene i dopune te odluke. Isto tako i na temu koju je otvorio Lukša 

i da bi to bilo što kvalitetnije.  

 

Antonia Barbić: Ako ţelite moţemo dodati ĉlanak koji će reći da u naselju Ubli u trajektnom 

pristaništu nije dozvoljeno stavljati reklame.  

 

Lukša Hropić: Upravo to. Ovo je Lastovo, ne moţemo priĉati općenito, moramo znati gdje 

se toĉno što dogaĊa. Treba se toĉno precizirati što se moţe, kako i gdje se moţe napraviti. 

Treba se toĉno znati, a ne ovo općenito.  

 

Antonia Barbić: Ali ovo je općenita odluka, ona ne definira, a moţe se donijeti posebna 

Odluka o naĉinu postavljanja reklama koja će biti toĉno definirana.  

 

Margaret Hropić: Bolje je, jer će biti detaljno opisana.  

 

Antonia Barbić: Ako ţelite, za slijedeću sjednicu se moţe pripremiti prijedlog odluke o 

reklama.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Kakvu misliš? 

 

Leo Katić: Preciziramo naĉin postavljanja reklamnih ploĉa.  

 

Margaret Hropić: Treba pogledati iz unutra. Kakvo stanje imamo sad i što ţelimo napraviti 
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za pomak, onda nije bitan. Ako imamo viziju kakvo će to trajektno pristanište izgledati s 

našom promjenom da bude ubuduće. Onda prvo mi moramo staviti toĉno detaljno da bi 

ljudima mogli odrediti kako mogu staviti. Staviti okvire, netko mora znati kakvu ploĉu moţe 

naruĉiti.  

 

Leo Katić: Ja predlaţem, ako vi prihvaćate, da donesemo takvu odluku i donesemo o izgledu 

i naĉinu postavljanju reklamnih ploĉa.  

 

Lukša Hropić: Ma samo jednu stvar. Kad gledam Pasadur, Ubli, toĉno se vidi koji je 

probleme, kad gledamo Zaklopaticu, tamo je problem barke, leţaljke, blokovi...kada se ide 

po naselju vidiš toĉno što fali i kako bi trebalo izgledati. Kad je neka reklama postavljena, a 

ne bi trebala biti, kako bi ona trebala izgledati. Ne treba tu pisati neke ĉlanke, okej treba 

ĉlanke, ali neke stvari koje su vezane u prostoru kako bi taj prostor vizuirali komunalno kako 

treba. Moţda sam ja u krivu, ne znam.  

 

Leo Katić: Ne, nisi u krivu. Ništa, pripremimo tu odluku o izgledu i mjestima... 

 

Lukša Hropić:...donesimo mi ovako... 

 

Leo Katić:...nije stvar ove. 

 

Tonći Šarić: Prema poljima imaju one drvene. 

 

Lukša Hropić: Sve su iste i lijepo izgledaju. 

 

Tonći Šarić: Sve lijepo tako u nizu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Sve je to super. Mi sad tu imamo raznih ideja... 

 

Tonći Šarić:...imamo, ali ih nećemo pisati, ali što je rekao naĉelnik moţemo ih... 

 

Dino Katić:...kada fiziĉka osoba preda zahtjev za reklamu ploĉu, nigdje ne pišu uvjeti kako 

ta reklama moţe izgledati, on moţe staviti kakvu god ţeli, ali dobije odobrenje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: I to je uredu da svatko moţe postaviti, ali mora imat odreĊeno kakvu 

će imati.  

 

Antonia Barbić: Moţemo u ovoj odluci umjesto ovih ĉlanaka odrediti kolika, od ĉega i koje 

boje reklame ili će pripremiti drugu odluku koja će detaljnije razraditi to gdje će pisati i 

lokacije. Jer u ovoj odluci ne moţemo pisati gdje se mogu drţati reklame.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak – reklame. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

Zakljuĉak – reklame. 

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o komunalnom redu Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa šest glasova „za“ i 



14 

 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluku o komunalnom redu Općine Lastovo (u prilogu). 

 

AD 5. ODLUKA O ZAKUPU POVRŠINA JAVNE NAMJENE 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Odluku o zakupu 

površina javne namjene. 

 

Dino Katić: Gdje je definirano kako se daje na korištenje druge namjene, je li javnim 

natjeĉajem ili? 

 

Antonia Barbić: Definirano ti je dalje u odluci, daje se na temelju Zahtjeva. 

 

Dino Katić: To naĉelnik rješava po zahtjevu. 

 

Leo Katić: Da.  

 

Dino Katić: Vidim da je sve javnim natjeĉajem osim toga.  

 

Antonia Barbić: Zbog toga je i stavljeno.  

 

Leo Katić: Jer mi ne znamo da li će se nešto nekada pojaviti.  

 

Antonia Barbić: Toĉno su definirane lokacije i iznosi najamnine, jer su one prijašnje 

definicije bile zbunjujuće.  

 

Margaret Hropić: Mislim da bi povećanje cijena trebalo odgodilo te ih ostaviti kako je.  

 

Leo Katić: Cijene nisu primjenjive ove godine. 

 

Antonia Barbić: Moţemo staviti da se povećanje cijena poĉinju primjenjivati od sljedeće 

godine.  

 

Leo Katić: Imamo apsurdnu situaciju da se površina u Ublima plaća više nego bilo koja 

površina u Lastovu.  

 

Margaret Hropić: Takve situacije moţe uskladiti. Ne znam kakvog su mišljenja drugi, ali ja 

cijene ne bih mijenjala jer je ova godina ne predvidiva.  

 

Dino Katić: Nemojmo mjenjati nego samo odgodu primjene.  

 

Leo Katić: Rješenje je odgoda primjene.  

 

Antonia Barbić: Moţemo onda staviti da se odredbe vezane za najamnine primjenjuju od 1. 

sijeĉnja 2021. godine.  

 

Margaret Hropić: Pa ćemo vidjeti situaciju.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Što je s podruĉjem uz obalu, to ne spada u zakup javne površine? 
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Antonia Barbić: Uz more je pomorsko dobro.  

 

Leo Katić: Moraš pitat na što konkretno misliš. 

 

Antonia Barbić: U Zaklopatici je uz kuće javna površina, a uz more pomorsko dobro.  

 

Margaret Hropić: Preklapamo tri površine u površinu javne namjene. Jedni ljudima imaju 

potrebu prošetat, pa je to šetnica. A drugi ljudima imaju potrebu parkirat, pa nema prostora.  

 

Antonia Barbić: Za pomorsko dobro je koncesijsko odobrenje, za površine javne namjene je 

primjena ove odluke.  

 

Lukša Hropić: Što se tiĉe ovih zabrana, mislim da se ne bi trebale primjenjivati za cijeli 

prostor isto. Da se bi se u Zaklopatici trebalo odrediti prostor za brodice... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...to ti je isto kao i za reklame.  

 

Leo Katić: Ova odluka je išla do kraja, nema odlaganja brodica u naselju osim u hitnim 

sluĉajevima.  

 

Dino Katić: To je jedini i naĉin da se uvede nekakav red.  

 

Margaret Hropić: Kakav red? Mi ţivimo na otoku gdje su nam brodice i more naša 

svakodnevnica. Treba samo ograniĉit datumom.  

 

Lukša Hropić: Mislim da bi se trebali datumi prilagoditi površini namjene.  

 

Leo Katić: Promijenimo datum s 1. svibnja na 15. svibnja da se mogu drţati brodice. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja imam jednu ţivotnu priĉu. Pokvari se kopĉa i popravak je u Rijeci 

i to traje više od mjesec dana.  

 

Tonći Šarić: Vratiš je nazad u more.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Moţe li se od Općine zatraţiti odobrenje za produţenje roka? 

 

Antonia Barbić: Normalno da moţe. 

 

Leo Katić: Sve su to ţivotne situacije koje se mogu dogoditi.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o zakupu 

površina javne namjene. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluku o zakupu površina javne namjene (u prilogu) 

 

AD 6. ODLUKA O AUTOTAKSI PRIJEVOZU NA PODRUĈJU OPĆINE LASTOVO 
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Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Odluku o autotaksi 

prijevozu na podruĉju Općine Lastovo.  

 

Leo Katić: Ovo je još jedan prijedlog odluke koji će se normalno mijenjati. Trebamo utvrditi 

mjesto stajališta. Znate sve sukobe koji nastaju na Pjevoru za vrijeme ljetnih mjeseci, i to na 

prostoru ispod lipe. Svi bi se htjeli parkirati tamo... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...oprosti. Tko svi? 

 

Leo Katić: Taksisti.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Oprosti, mislila san da se odnosi na svih.  

 

Leo Katić: Ja kao taksista ţelim sjediti u Ferala i ĉeka taksi. Ljudi su tako nauĉili.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Problem je što ima puno taksija.  

 

Leo Katić: Prema tome, odluka je utvrdila 3 lokacije. Mi smo predloţili tri lokacije. Na 

sljedećoj sjednici ćemo imati izmjenu odluke o cestovnom prometu, koja je isto dijelom 

vezana za taj prostor Lipa. Malo prije smo priĉali, kako bi u malo prostora htjeli puno toga. 

Što na Lastovu stvarno više nije moguće jer je to totalno ludilo, koje traje samo mjesec i po 

dana, ali taj mjesec i po dana treba. Ovo zivkanje mobitelima, makni auto, pa doĊe turistiĉki 

autobus, pa okretište...to je tamo ludilo. Mi smo predloţili na ulazu u mjesto Lastovo, Ubila i 

to je to. Odluka će normalo biti komentirana na sto naĉina. Općine Lastovo već 25 godina 

izbjegava donijeti tu odluku. S tom odlukom pokušavamo urediti jedan dio prostora.   

 

Antonia Barbić: Imali smo danas primjedbu jednog autotaksi prijevoznika na oznaĉena 

stajališta na Pjevoru, da nisu na frekventnom mjestu i da se ne vide, a za Ubli da je nezgodno 

da ĉovjek mora prolaziti preko ceste i da je teško otvoriti vrata jer je uzak prostor.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali i kad se parkira na Pjerovu isto je usko.  

 

Leo Katić: Ĉovjek traţi da se ispod lipa postavi taksi stajalište... 

 

Antonia Barbić:...nije traţeno ništa konkretno, nego samo da ova stajališta nisu... 

 

Lukša Hropić:...pa neka se ostava ispred banke 3 mjesta i gotovo. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ja sam za.  

 

Margaret Hropić: Tako je tamo neiskorišten prostor. 

 

Anita Janĉić Lešić: A poviše Sv. Roka.  

 

Leo Katić: To je isto bila naša ideja jer je i širi prostor, a imamo sve više taksi kombija. 

Ljudi su drukĉije nauĉili i to je jednostavno tako. Ovo je samo pokušaj ureĊenja prostora. A 

Ublima nije moguća druga lokacija jer nije dozvoljeno od Luĉe uprave zbog ulaska u luĉko 

podruĉje.  
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Nina Glumac: Zato bi moţda bilo bolje da ta taksi stajališta na ta parking mjesta što su preko 

puta katamarana. Moţda bi bilo preglednije, jer je ovo ipak malo sa strane. Jer ljudi kad 

izaĊu ne vide od autobusa.  

 

Ana Ivelja: Mislim da ne bi bilo preglednije, duţa su auta... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ĉekaj, ĉekaj, ĉekaj. Ovaj dio gdje je autobus, on i dalje tamo stoji? 

A iza autobusa ne mogu stajat?  

 

Antonia Barbić: Tamo nisu predviĊena mjesta.  

  

Nina Glumac: Tako je.  

 

Leo Katić: Ma nema prostora ljudi. Imamo crtu drţavnih cesta... 

 

Margaret Hropić:...imamo i pomorsko dobro... 

 

Nina Glumac:...ne moţe tamo... 

 

Ana Ivelja:...ovo je oznaĉeno taksi stajalište, to ne moţe biti tamo gdje su se oni parkirali do 

sada.  

 

Leo Katić: Isto će biti komentara. Mi smo predloţili tamo gdje je po nama prostorno 

moguće.  

 

Ana Ivelja: Mislim da je veći problem Pasadur. Ja shvaćam da u Zaklopatici i Skrivenoj 

dolaze po goste, ali na Pasaduru oni ĉekaju. Na Pasaduru je uvijek taksi.  

 

Leo Katić: Predlaţeš da se i Pasadur upiše. Slaţem se, nemam ništa protiv. 

 

Nina Glumac: Ali gdje na Pasaduru? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ispred hotela? 

 

Ana Ivelja: Ne znam na kojem se dijelu uopće smije.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li se moţe ispred hotela gdje staju autobusi? 

Leo Katić: Moţe se na sjevernom dijelu stare rive.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Znaĉi da se i to unese u ovdje? 

 

Antonia Barbić: Koliko mjesta? 

 

Leo Katić: Moramo znati kako bi naruĉili znakove i obiljeţiti mjesta. Nismo smatrali da je u 

Zakopatici i Skrivenoj potrebno stajalište. 

 

Martina Bašić Ivĉević: To nije potrebno jer doĊu po pozivu, ukrcaju i iskrcaju.  

 

Nina Glumac: U Zaklopatici nema ni mjesta. 
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Martina Bašić Ivĉević: Nema ni potrebe.  

 

Leo Katić: Jednostavno nema prostora.  

 

Martina Bašić Ivĉević: A vjerovatno se na Pasaduru ĉeka ispred hotela.  

 

Nina Glumac: Da, zbog hotela i jahti. Neka budu dva stajališta, jer ne moţemo baš sad stavit 

jedno.  

 

Dino Katić: Je li rješeno da jedan taksi prijevoznik ne moţe staviti sva tri vozila na parking 

mjesta? 

 

Antonia Barbić: To se ne moţe ograniĉiti. Za svako vozilo autotaksi prijevoznik će traţiti 

posebnu dozvolu. Ne moţe se nekome ograniĉiti.  

 

Dino Katić: Netko ima 3 vozila i moţe staviti sva 3 na Pjevoru? 

 

Antonia Babrić: Ako dobije tri dozvole, da. Takve stvari se ne mogu ograniĉavati.  

 

Leo Katić:..danas smo to ispitivali... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ne moţemo ograniĉiti prijevoznika?... 

 

Ana Ivelja:...nema dovoljno mjesta... 

 

Margaret Hropić:...imat ćemo taksi tamo gdje ga nismo predvidjeli jer ima više auta nego 

mjesta.  

 

Antonia Barbić: Da, ali onda bi on trebao ići u Ubli i tamo ĉekati, ako na Pjevoru nema 

mjesta ili treba oznaĉiti koliko ih ima.  

 

Lukša Hropić: Ovako će oni imati svoja ureĊena mjesta i ja kao graĊanin neću moći parkirati 

na njihovo, ali oni će zauzeti još mjesta koja su namjenjenja za graĊane.  

 

Nina Glumac: Ali ne mogu... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...upoznati smo s problemom parkiranja na Pjevoru... 

 

Nina Glumac:...ako makne taksi oznaku i ako si samo auto moţeš, ali ti s taksi oznakama ne 

moţeš na normalan parking. Mislim moţeš, ali za to moţeš dobiti kaznu.  

 

Lukša Hropić: Vidjeti ćemo u praksi kako će se pokazati s tri mjesta. Moje mišljenje je da na 

Pasaduru treba samo jedno mjesto, jer nema potrebe za više.  

 

Nina Glumac: Ako se ne moţe ograniĉiti stavimo samo jedno.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o autotaksi 

prijevozu na podruĉju Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa 
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sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluku o autotaksi prijevozu na podruĉju Općine Lastovo (u prilogu). 

 

AD 7. IZVJEŠĆE O STANJU ZAŠTITE OD POŢARA I STANJU PROVEDBE 

GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŢARA 

NA PODRUĈJU OPĆINE LASTOVO U 2019. GODINI 

 

Leo Katić: Imamo ispred sebe ove tri odluke koje svake godine Općinsko vijeće donosi 

vezano za vatrogastvo i stanje u prostoru. Nemamo što reći osim da je sve navedeno u 

izvješću.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Izvješće o stanju zaštite 

od poţara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapreĊenja zaštite od poţara na 

podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi 

 

Izvješće o stanju zaštite od poţara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapreĊenja zaštite od poţara na podruĉju Općine Lastovo u 2019. godini (u prilogu). 

 

Margaret Hropić: Ja imam jednu napomenu da se što prije stavi u funkciju hidrant na smeću. 

Što treba napraviti tamo, kupiti ventil ili kome se obratiti da se to stavi u funkciju? 

 

Tonĉi Šarić: Hoćemo to pod vijećniĉka pitanja ili? 

 

Margaret Hropić: Nema potrebe, jer je ovo zaštita od poţara. Što prije podijeliti zaduţenja 

nekome tko će financirati ventil koji tamo treba jer sam se raspitala u ĉemu je problem. Mi 

vidimo hidrant koji nije u funkciji.  

 

Leo Katić: Tko ti je rekao u ĉemu je problem? 

 

Margaret Hropić: Pa to je reĉeno prije 100 godina.  

 

Leo Katić: Interesira me tko ti je rekao.  

 

Margaret Hropić: Ljudi koji rade u institucijama ove drţave. 

 

Leo Katić: Rade na vodovodu.  

 

Margaret Hropić: Ne. Što se moţe po tom pitanju? 

 

Leo Katić: Ništa. Potrošiti novce i kupiti tlaĉni sustav ventila koji će smanjiti udar vode koja 

gravitira i da se moţe koristit voda na deponiju.  

 

Margaret Hropić: Prvo je sramota što se hidrant stavio bez mogućnosti njegove upotrebe. 

Drugo je to što je nama smeće veliki rizik. Tamo je borova šuma i ako se zapali ode sve do 

Pasadura. Molim Vijeće da donese zakljuĉak u tom smjeru i da se odredi rok za postavljanje 

ventila za upotrebu hidranta.  
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Leo Katić: Ajmo zakljuĉak da se u nadrednih 15 dana rješi problem hidranata na deponiju jer 

ne znam koga će se zaduţiti.  

 

Margaret Hropić: Hidrant postoji, ali nije u funkciji.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak – hidrant.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) donosi 

Zakljuĉak – hidrant (u prilogu). 

 

AD 8. GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŢARA 

OPĆINE LASTOVO ZA 2020. GODINU 

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Godišnji provedbeni 

plan unapreĊenja zaštite od poţara Općine Lastovo za 2020. godinu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Je li moguće da suradnjom Općine, škole, vrtića, policije i sliĉno, da 

se informira o zaštiti od poţara i kontroli i da se to stavi u plan? 

 

Antonia Barbić: Normalno da je moguće, a je li misliš kao da se odrţavaju nekakve 

edukacije ili? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Imamo naše dobrovoljno vatrogasno društvo koje je jedino na 

Lastovu, pa da oni na neki naĉin obvezni informirati institucije da oĉiste šumu oko svojih 

zgrada... 

 

Maragret Hropić:...prema zakonu o poljoprivrednom zemljištu vlasnik je duţan oĉistiti rubni 

pojas... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...govorim o institucijama kao što su škola, općina.. 

 

Leo Katić:...po Zakonu o vatrogastvu problem šume oko zgrade Općine je problem Općine, 

sve pravne osobe su duţne samostalno rješavati svoj problem šume oko svojih objekata.  

 

Lukša Hropić: DVD svakodnevno ima zahtjeve za ĉišćenje... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...ne govorim da Vi ĉistite, nego da kad vidite da nešto nije uredu da 

ima naloţite da oni to oĉiste kao neka kontrola i savjetovanje o tome.  

 

Lukša Hropić: To se moţe reći. 

 

Martina Bašić Ivĉević: To je isto briga... 

 

Leo Katić:...oni ih mogu samo upozoravati, ali je u Zakonu jasno da je to obaveza institucija. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ali bi ovo bila nekakva vrsta kontrole... 

 

Tonći Šarić:...zajedno s Parkom prirode... 
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Martina Bašić Ivĉević:...sve je to jedna vrsta zaštite od poţara.  

 

Anita Janĉić Lešić: Da li bi to u naseljenim mjestima bila obveza i komunalnog redara? 

 

Leo Katić: Vatrogastvo je vatrogastvo... 

 

Anita Janĉić Lešić:...ne,ne, što se tiĉe... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...mogao bi zbog komunalnog reda... 

 

Anita Janĉić Lešić:..u naseljenom mjestu ne negdje u... 

 

Lukša Hropić:...sigurno, to je baš posao komunalnog redara. 

 

Antonia Barbić: To je propisao Odlukom o komunalnom redu tako da se i to kontrolira.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislila sam da se to samo tu unese nekakva kontrola. To je isto u 

svrhu zaštite od poţara. Na nama daje nekakav teret dodatne skrbi... 

 

Leo Katić:..odgovrnost je i vlasnika kuća, jer su oni duţni oko svoje kuće oĉisitit... 

 

Martina Bašić Ivĉević:..je, je, duţni su, a misliš da ih dodatno kontroliramo? 

 

Leo Katić: Oni su druţni raditi koridore protiv šume koja bi ušla u kuću da se ne posjeće. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Da, al ovo bi bila nekakva dodatna briga.  

 

Margret Hropić: Mislim da to već radimo.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislila sam da donesemo neku brigu, a DVD mi je pao na pamet kao 

neka specijalizirana postrojba koja je sposobna predvidjeti što je potrebno ukloniti, ali to 

moţe i komunalni.   

 

Dino Katić: U sluĉaju poţara postoji koordinacija izmeĊu zapovjednika DVD, neĉelnika i 

ţupanijskog zapovjednika po zakonu tako da moţe biti koordinacija komunalnog redara i 

DVD.  

 

Martina Bašić Ivĉević. Postoje nekakve smjernice kako bi trebalo bit.  

 

Dino Katić: Tako je po zakonu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Postoji li mogućnost da vatrogasci posjećuju djecu u školu? 

 

Nina Glumac: To su već edukactivne radionice.  

 

Antonia Barbić: PredviĊene su edukacije stanovništva, a naroĉito školske djece. Ako ţelite 

dodati koordinacija DVD i komunalnog redara. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ĉisto se moţe napraviti nekakva kontrola.  
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Lukša Hropić:  Nema to zakonski nikakvu teţinu, to se moţe ĉisto reda radi napraviti.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Aj se ti zamisli da si park prirode i da ti je došla ta šuma, ali ti voliš 

šumu, a doĊe ti od komunalnog redara i napiše ti pismo bilo bi pametno da oĉistite zbog 

opasnosti od poţara. Ako ga ignoriraš i nešto se dogodi. Ovako si pokriven. 

 

Antonia Barbić: Ţeliš da dodamo samo komunalni redar ili i DVD? 

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislila san njih ĉisto jer su vatrogasci, ali to je komunalni redar.  

 

Margaret Hropić: u naseljenim mjestima komunalni redar, a drugim podruĉjima na temelju 

zakona o poljoprivrednom zemljištu vlasnik zemljišta je duţan... 

 

Martina Bašić Ivĉević:..ali se ovo odnosi baš na javne institucije.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Godišnji provedbeni plan 

unaprijeĊenja zaštite od poţara Općine Lastovo za 2020. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) donosi 

 

Godišnji provedbeni plan unapreĊenja zaštite od poţara Općine Lastovo za 2020. 
godinu ( u prilogu). 

 

AD 9. IZVJEŠĆE O PROVEDBI PLANA GOSPODARENJA OTPADOM 

 

Predsjednik Tonĉi Šarić otvara raspravu.  

 

Anita Janĉić Lešić: Tamo se vidi da postoje dva divlja deponija koja postoje, to je preko puta 

heliodroma dolje i što mi se ne sviĊa u ovom Planu. ĉinjenica je da imamo ono što imamo, 

ali ovdje stoji na podruĉju Općine Lastovo registrirana su dvije loakcije s obaĉenim otpadom 

koje potrebno pratiti i provoditit povremena ĉišćenja odnosno uklanjanja novobaĉenog 

otpada. Otpad odbacuju u okoliš uglavnom neodgovorni stanovnici obliţnjih naselja, u 

okoliš se uglavnom odbacuje graĊevisnkih otpad – beton, cigla 

 

Mislim da nelegalno odlagalište ne bi uopće trebalo postojat.  

 

Antonia Barbić: Ovo nije Plan, već Izvješće. 

 

Leo Katić: Mora se registrirati, ne moţeš se praviti da ne postoji.  

 

Anita Janĉić Lešić: Znam da se ne moţe praviti da ne postoji, ali ovdje kaţe da će se i dalje 

ĉistiti i tako dalje, to je već nekakav poraz. Ono tamo preko puta, ne govorim sada o 

kamenju i iskopima, koji je jedna vrst otpada, ali svakako izgleda drugaĉije od starih prozora 

i svega onoga preko puta heliodroma, ono je prestrašno. Mislim da bi trebalo staviti nekakve 

stupove i ogradu da se jednostavno tamo ne moeţe ići. Ono treba na neki naĉin onemogućiti 

da postoji. Ako treba odlagalište za to uredu, ali ne tako vidljivo.  

 

Tonći Šarić: Ja se slaţem s tim, ali... 
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Leo Katić:...Općina Lastovo.. 

 

Anita Janĉić:...i onda kaţeš mi ćemo ga ĉistiti, al onda si mi prešutno rekao sve to tamo 

lijepo istresi.... 

 

Leo Katić:...Općina Lastovo svake godine troši pare i sutra će opet potrošiti pare na to isto 

mjesto za sanciju... 

 

Anita Janĉić Lešić:..ne znam kako bi to trebali... 

 

Leo Katić:...ţelim ti odgovoriti i najednostavnije je zabraniti pristup tome, gdje će ĉovjek 

staru drvenariju bacit? 

 

Anita Janĉić Lešić: Imamo Sozanj.  

 

Leo Katić: Za što? Na Soznju ne smije doći ni kvadrat drvenog prozora po zakonu. Svako 

ljeto dolazi inspektorica i svaki dio materijala a nije komunalni otpad to su velike kazne... 

 

Anita Janĉić Lešić:..istina je, ali... 

 

Leo Katić:...deponija otpada je doponija otpada. Mi ţivimo na Lastovu. Znamo da ljudi 

bacaju stari namještaj, krevete, prozore. Imamo samo jedno rješenje, a to je sanirati kako što 

smo rekli. Prošlo ljeto smo potrošili novce za sanciju, pa ćemo i ove. Moramo staviti rampu i 

zaposliti ĉovjeka ili u sklopu postojećeg ĉovjeka i jednom tjedno u vremenu tom i tom 

donositi otpad. Ne da ga ne smiju donijeti, jer ga oni negdje moraju staviti. Ja tako mislim... 

 

Anita Janĉić Lešić:...istina, ali Općina mora imati tu neku lokaciju. To je s moje strane 

ilegalna lokacija, jel tako? 

 

Leo Katić: Gdje piše ilegalna? 

 

Anita Janĉić Lešić: Nema dokumentaciju za... 

 

Leo Katić:...zato i je... 

 

Anita Janĉić Lešić:...onda treba negdje nešto što je legalno za to, ali ne ondje. Ruţno je za 

vidjeti.  

 

Leo Katić: Pitanje koje si potakla je pitanje koje je već više godišnje na Lastovu. Slaţem se 

da treba pronaći lokaciju i tu će nastati najveći problem.  

 

Anita Janĉić Lešić: S time se treba suoĉiti.  

 

Leo Katić: Znam, ali isto tako znate da kad zatvorimo i saniramo ovu, otvoriti će se druga. 

To je ideja. Lokacija koja nije vidljiva, koja nije toliko na oku. Je li mi znamo koja je 

procedura za tu lokaciju.  

 

Anita Janĉić Lešić: Treba krenuti. 
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Lukša Hropić: Da se bagerom digne rampa i da se negdje sa strane napravi ulaz i da se tamo 

malo dalje odlaţe.  

 

Leo Katić: Anitina ideja je da se tamo uoće ne odlaţe.  

 

Anita Janĉić Lešić: Negdje se mora odlagati.  

 

Tonći Šarić: Ali ovo što je rekao Lukša, da se ono zatvori ispreda i da se ne vidi, i onda ide 

putokaz za vrste materijala.  

 

Leo Katić: ali se to ne smije raditi.  

 

Martina Bašić Ivĉević: To je na putu prema vejog mora. 

 

Anita Janĉić Lešić: Da, preko puta heliodroma.  

 

Leo Katić: Budućeg.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Koji je pred realizacijom? 

 

Leo Katić: Valjda neće biti tada odlagalište.  

 

Anita Janĉić Lešić: Već sada treba planirati gdje će biti.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba nam plan.  

 

Leo Katić: Vidi se da je to problem.  

 

Anita Janĉić Lešić: Znamo da je.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba ga rješiti, a koje je rješenje? 

 

Leo Katić: Pronaći novu lokaciju da bi ovu sredili.  

 

Lukša Hropić: Treba zatvoriti da se ne vidi i da bude otvoreno tri puta tjedno.  

 

Tonći Šarić: Ali rekao je da nesmije.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Kako ćeš zamaskirat to? 

 

Lukša Hropić: Napravi se nasip i ubode se drvored stabala.  

 

Leo Katić: Ideja je da tamo uopće ne bude.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ono je turistiĉka zona.  

 

Leo Katić: To tamo ne smije biti, ali problem je gdje će bit.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Postoji li mogućnost dislokacije da se šalje negdje vani? 
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Leo Katić: Isto kako je i smeće sa Soznja po dokumentaciji trebalo voziti s Lastovo prije  

godina, ali je još tu. O ĉemu govoriš? Prije  5 godine, Sozanj je trebao biti zatvoren i smeće 

se trebalo voziti u Dubrovnik, ali je smeće još tu. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Koliko ovaj glomazni otpad dnevno raste? 

 

Leo Katić: Ne mogu ja to izraĉunat.  

 

Anita Janĉić Lešić: To su velike hrpe.  

 

Ana Ivelja: Ima toga previše.  

 

Leo Katić: Mi smo park prirode, ići otvarati nove lokacije ni jedno Ministarstvo. Jedino nam 

preostaje proširiti Sozanj i napraviti plato za to.  

 

Anita Janĉić Lešić: Loše jer je Sozanj zbog pozicije, ali kad već mora biti da bude jedna 

lokacija.  

 

Leo Katić: Jedino moţemo ići prema Ministarstvu drţavne imovine za parcelaciju.  

 

Pauza 5 min.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu te je Izvješće o provedbi Plana gospodarenjem 

otpadom primljeno na znanje.  

 

AD 10. FINA I BANKA  

 

Leo Katić: Na koordinaciji je utvrĊeno, na prijelog Anite, kao rasprava o Fini, jer se taj dan 

nije znalo da će se Fina otvoriti u ponedeljak. Zadrţali smo tu toĉku dnevnog reda, jer 

smatramo da bi Vijeće pod tom toĉkom trebalo zakljuĉiti kod Fine bez obzira što radi, 

mogućnost otvaranja gotovinskog poslovanja. A za poštu znajući da HPB ne otvara 

poslovnice nego radi sve na temelju ugovora izmeĊu poslovnica Hrvatskih pošta i hrvatske 

poštanske banke trebalo bi zatraţiti proširenje poslovanja u smislu deviznog poslovanja. 

Samatram da bi treba li to pokušat još jednom pa da vidimo dokle ćemo stić. Svi smo svjesni 

problema koji je, a to da su banke bile zainteresirane, ali više nisu zbog brojeva.  

 

Margaret Hropić: Što je s Hrvatskom poštanskom bankom? 

 

Leo Katić: Evo sam sada govorio o tome.  

 

Margaret Hropić: Nije zainteresirana? 

 

Leo Katić: HPB ne otvara poslovnice, već sve rješava temeljem ugovora o poslovnoj 

suradnji s Hrvatskom poštom. Naravno taj ugovor je ograniĉavajući. Zato sam predloţio da 

traţimo proširenje tog ugovora, ako nije poslovnica. Za sada su njihovi agurmenti brojevi, 

jer smo se mi pretvorili u brojeve ili da politiĉkim odlukama netko nekog prisli da otvori 

banku na Lastovu.  

 

Margaret Hropić: Hrvatska poštanska banka ipak ima negdje poslovnice banke.  
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Leo Katić: Gdje ima? 

 

Margaret Hropić: Ima u Trogiru, Splitu... 

 

Leo Katić: Krivo sam rekao, mislimo sam u mjestima kao i Lastovo s malim brojevima. 

Normalno da imaju poslovnice, ali ovakve situacije rješavaju preko pošte.  

 

Lukša Hropić: Ja kao klijent HPB isto nemgu dobiti bankarsko savjetovanje, npr za 

podizanje kredita, već samo mogu uplatiti na raĉun bez naknade.  

 

Leo Katić: Lastovci ni prije nisu mogli rješavati bankarski kredit na Lastovu. U tome i je 

nastao problem jer svi mi koji smo korisiti li tu usluge kredit se prepisivao toj poslovnici. 

Stoga idemo prema Hrvatskoj poštanskoj banci jer je ona još uvijek u većinskom drţavnom 

vlasništvu.  

 

Margaret Hropić: Je li HPB pismeno odgovorila na naša traţenja? 

 

Leo Katić: Ne, odgovorila nam je Fina iz Dubrovnika, ali HPB ne. 

 

Antonia Barbić: Slali smo im nekoliko puta.  

 

Leo Katić: Predloţio sam da se pošalje svima, ministrima i Upravi u Zagrebu.  

 

Margaret Hropić: Pošaljimo tamo pa da vidimo.  

 

Leo Katić: Zato treba donijeti zakljuĉak kako bi pokušali i kod Fine i kod banke. 

 

Lukša Hropić: Onda u sklopu pošte ne bi poštanski djelatnik nego djelatnik poštanske banke.  

 

Leo Katić: Ne, uvijek bi radio djelatnik pošte, samo se proširuje djelatnost.  

 

Margaret Hropić: Tijekom ljeta, jedna djelatnica pošte, uz sve ove njezine obveze koje ima 

dnevne, mjenjaĉnica će joj stvarati veliki probleme.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ako misle da treba zaposliti treću osobu kako bi proširili poslovanje, 

neka zaposle za bankovne usluge.  

 

Lukša Hropić: Ĉinjenica je da kada bi imali to da bi se ljudi prebacili u tu poslovnicu.  

 

Leo Katić: Imamo još jedan problem o kojem trebamo razgovarati. Kada je Raiffeisen radio 

reviziju lastovskih korisnika, ljudi imaju problem jer su kreditima vezani za odreĊene banke.  

 

Margaret Hropić: Prema mojim saznanjima, već je dosta ljudi prešlo na HPB.  

 

Leo Katić: Pokušajmo još jedan put pa ćemo vidjeti.  

 

Margaret Hropić: A što je s informacijom da se zatvara Fina? To ne znamo ili se samo o 

tome priĉa? 

 

Leo Katić: Znamo to što si ti meni rekla.  
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Margaret Hropić: Nije došla sluţbena informacija? 

 

Leo Katić: Mi smo reagirali kod privremnog zatvaranja zbog tog straha da ne bi došlo do 

stalnog zatvaranja. Dopisujemo se s Ivicom Matićem jer je on šef poslovnice Dubrovnik i on 

nas uvjerava da to nije toĉno. S time što nam je rekao da je protiv blagajniĉkog poslovanja 

jer istiskuje dodatna ulaganja u prostor te da tu odluku treba donijeti Uprava. U to vrijeme je 

ministar je mijenjao Upravu Fine. Zato samo predloţio Zagreb, a ne Dubrovnik.  

 

Margaret Hropić: Nije mi jasno odakle onda informacija. 

 

Antonia Babrić: Mi smo mu to poslali i on nam je odgovorio da se radi samo o privremenom 

zatvaranju.  

 

Leo Katić: Te nam je neki dan nakon koordinacije poslao da se otvara u ponedeljak.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu. 

 

AD 11. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Kako nije bilo vijećniĉkih pitanja predsjednik Tonći Šarić je zakljuĉio sjednicu u 20:00 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                                              Predsjednik 

zapisnik napisala                                                                                             Općinskog vijeća 

Lucija Simić                                                                                                             Tonći Šarić,  

v.r. 

KLASA: 021-05/20-01/ 02 

URBROJ: 2145-02-20- 4 

U Lastovu, 6. svibnja 2020. godine  

 

Prilog:  

 Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2019. godinu 

 Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Lastovo Lastovo 

 Odluku o komunalnom redu Općine Lastovo 

 Odluku o zakupu površina javne namjene 

 Odluku o autotaksi prijevozu na podruĉju Općine Lastovo 

 

 

 


